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Zwracam sip o informacje, iakie firmy byly wykonawcami badaf
geologicaych dla miejskich inwesfycji w latach 2015-2017 i I kw.2018 roku .

Jakie byty dowodne reakcje na powtarzajqce sig rozbie2noSci pomigdzy
wynikami bada4 a rzeczywisrymi cechami gruntu juz na pocz4tku prac

budowlanych. Takie prryklady jak : rewitalizacja ul. Tumskiej, przystah przy
Plockiej, tnt. ,.,L4-d'przy ul. Jasnej, powinny staf siE podstaw4 do podjpcia
dzialan wyjainiaj4cych powtarzalno5c popetnianych bl9d6w.

Proszg o podanie koszf6w badaf geologicaych l4cznie w latach 2015-
2017 iI kw.20l8 roku z podzialem na firmy wykonuj4ge badania geologiczne,

do jakich inwestycji byty .r rftonane oraz w jakim trybie byly znmawiane.
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